

BRAND BEER

特啤酒



BEER BY MANNEKEN PIS

DRAFT BEER / 散装啤酒

400 ML / 毫升

% P.

MANNEKEN PIS LAGER

Bright and hopped, with bitterness due to the use of special malts and American hops

通过使用特殊的麦芽威士忌和特殊的美式啤酒花，它有苦涩的明亮和啤酒花

4.7 180

MANNEKEN PIS WEISSBIER

Traditional German-style wheat beer brewed with premium malts and hops. Perfectly balanced with ripe banana aftertaste

传统的德国小麦啤酒由优质麦芽和啤酒花酿制。与成熟的香蕉回味完美平衡

5.2 180

MANNEKEN PIS BLANCHE

Wheat white unfiltered beer brewed in Belgian style, with a hint of coriander and orange peel

小麦白色未过滤以比利时风格酿造的啤酒，有芫荽和橘皮的香气

4.0 180

MANNEKEN PIS STOUT

Dark beer from 6 special malts with a hint of caramel, coffee burnt and spices

来自6种特殊麦芽威士忌的深色啤酒，带有焦糖，咖啡和香料的味

4.8 220

MANNEKEN PIS KRIEK

Refreshing beer brewed without sugar and essences from a special sort of wild cherry

清爽的啤酒在不使用特殊野生樱桃的糖和精华的情况下酿造

3.8 220

MANNEKEN PIS IPA

American-style amber beer with a scent of citrus, pine, floral flavour and strong bitter aftertaste

美式琥珀的啤酒，带有柑橘的、松树的、花香的和回味中明显的苦味

6.1 220

MANNEKEN PIS NUT

British-style brown ale with a sweet taste of chocolate and hazelnuts

英式棕色啤酒，带有甜味的巧克力和榛实

5.5 230

MANNEKEN PIS TROPIC IPA

Soft, juicy, moderately sweet, with a long bitter aftertaste

柔软的，多汁的，适度甜的，最后的苦味长

5.2 250

DRAFT BEER

散装啤酒

400 ML / 毫升

%

P.

HARP LAGER (Lager, Ireland) (拉格, 爱尔兰)

Perfectly clear lager with hop bitterness and sweet malt flavour

标准透明啤酒, 带有啤酒花苦味和甜味麦芽味

5.0 **320**

LEFFE BLONDE

(Ale, Belgium) (麦芽酒, 比利时)

Monastic beer with a soft malt and pear aroma. Pronounced notes of fruit and spices in the taste

带有柔软麦芽梨香气的修道院的啤酒。有水果和香料的味

6.6 **280**

MAISEL'S WEISSE ORIGINAL

(Wheat, Germany) (小麦的, 德国)

The second popular beer style in the world, with a mild taste of fresh bread and delicate hints of vanilla and spices

世界上第二大最受欢迎的啤酒风格, 带有温和的新鲜面包和淡淡的香草和香料味

5.1 **260**

GRIMBERGEN DUBBEL

(Dubbel, France) (DUBBEL, 法国)

Dark double-fermented abbatial ale with hints of raisins, dried fruit and spices

深色双层发酵的修道院啤酒, 带有葡萄干, 干果和香料的味

6.5 **280**

GUINNESS

(Stout, Ireland) (浓烈黑啤酒, 爱尔兰)

Dark beer that became the legend of Ireland

黑啤酒成了爱尔兰的传说

4.2 **380**

BOURGOGNE DES FLANDRES

(Unique ale, Belgium) (无可匹敌的啤酒, 比利时)

A blend of dark abbatial ale and lambic, aged in oak barrels.

Saturated ruby colour with creamy foam

混合了黑色的修道院啤酒和兰比克, 在橡木桶中陈酿。红宝石色, 带有奶油的泡沫

5.0 **350**

MORT SUBITE KRIEK

(Lambic, Belgium) (拉比克啤酒, 比利时)

Rich cherry lambic aged in oak barrels for porto and burgundy wine

丰富持久的樱桃色橡木桶, 采用橡木桶装, 下方是酒桶和勃艮第葡萄酒

4.3 **320**

ST. ANTON

(Cider, Russia) (苹果酒, 俄罗斯)

Dry Natural Cider of Apple Juice of direct extraction

干天然直接压制的苹果苹果酒

5.5 **220**

GUEST BRANDS AND BEER SET

ASK YOUR WAITER

客户品种和啤酒套

问你的服务员



ANY BEER IS AVAILABLE FOR TAKE-AWAY!

任何啤酒你都可以打包!



BOTTLED BEER

瓶装啤酒

TRAPPIST ALES

修道院啤酒

% ML / 毫升 P.

LA TRAPPE WITTE TRAPPIST

Unique trappist wheat white ale with dry malt profile and citrus after taste

世界上唯一的特色小麦白啤酒，具有干麦芽特征和柑橘余味

5.5 330 **320**

WESTMALLE DUBBEL

First ever classic dubbel with fruit and malt flavour, hints of spices and caramel

历史上第一DUBBEL带有水果和麦芽味道的经典配料，带有香料和焦糖的味道

7.0 330 **350**

WESTMALLE TRIPEL

Triple-fermented light ale Soft and creamy taste, delicate and elegant, with a slight bitterness, fruit flavour and long delicious finish

浅色的啤酒三重发酵。它的口感是柔软的、奶油的，优雅，带有轻微的苦味，水果色调和华丽的长效

9.5 330 **440**

ORVAL

Semi-dark beer with a dense, almost oily bod. Clear sage flavour, turning into a bitter aftertaste

深色啤酒，浓密，油腻的体。在味觉上有明显的鼠尾草，变成苦涩的回味

6.2 330 **440**

ROCHEFORT 10

Hard dark ale – an outstanding product of the Belgian brewing, with an extremely complex and well-balanced taste

黑啤酒高酒精度 - 比利时酿造的杰出产品，具有极其复杂但平衡的味道

11.3 330 **590**

LIGHT BELGIAN BEER

% ML / 毫升 P.

TRIPLE KARMELIET

Light ale, brewed of three cereals: wheat, barley, oats.

One of the best triple in the world

明亮的啤酒，三种谷物酿造：小麦，大麦，燕麦。是世界上最好的TRIPLE之一

8.4 330 **390**

BRUGSE ZOT BLOND

Four malts Blond. In the thick taste of the beer sweet fruit notes are well-balanced with hop bitterness and spices. Refreshing aftertaste, slightly bitter

白啤酒的四个麦芽。在厚厚的啤酒味道中，甜美的水果香气与啤酒花的苦味和香料相得益彰。令人耳目一新的回味，略带苦味

6.0 330 **390**

AVERBODE

Abbatial light triple ale with a floral aroma, hints of green apple and a pleasant hop finish

天主教修道院的轻盈三重啤酒，带有花香，带有青苹果的香气和令人愉悦的啤酒花味道

7.5 330 **420**

DARK BELGIAN BEER

% ML / 毫升 P.

BRUGSE ZOT DUBBEL

Dark double fermented ale of five malts with a bright bread flavour

五种麦芽的深色二发酵啤酒，具有明亮的面包香气和口感

7,5 330 **390**

WATERLOO STRONG DARK

The dark fruit aroma, smoothly turning into a flavour harmoniously complemented by coffee notes and caramel, remaining in a sweet aftertaste
香气中含有深色水果，顺滑地变成了咖啡香调和焦糖和谐的味道，留有甜美的余味

8,5 330 **420**

GULDEN DRAAK

Major strong dark ale of the city of Ghent with secondary fermentation in bottles on wine yeast

根特市的主要强黑啤酒，在一瓶葡萄酒酵母中进行二次发酵

10,5 330 **420**

STRAFFE HENDRIK QUADRUPEL

Rich and intense dark beer with strong flavour of caramel, toffee and dark fruit

浓郁的深色啤酒，带有浓郁的焦糖，太妃糖和深色水果味

11,0 330 **490**

BELGIAN UNFILTERED BEER

% ML / 毫升 P.

STEENBRUGGE WIT-BLANCHE

Refreshing abbatial blanche with fruit spices. Refreshing taste with exquisite tones of yeast, herbs and spices, replaced by the coriander and curacao aroma
清新的天主教修道院的与添加的GRUIT一起享用。它具有清新的口感，精致的酵母，香草和香料，被香菜和库拉索酒的香气所取代

5,0 330 **320**

GRISSETTE BLANCHE

This invigorating, refined, soft witbier from the Walloon family brewery is made entirely from organic ingredients. Brewed with orange peel and spiced coriander

这款来自瓦龙人的家族酒厂的精致，柔软的啤酒完全由有机成分制成。用橙皮和香料芫荽酿造

5,5 250 **330**

BLANCHE DE NAMUR

One of the most well-balanced blanches with a light citrus scent

最平衡的啤酒之一，带有淡淡的柑橘香味

4,5 330 **420**

FLEMISH AND UNIQUE

% ML / 毫升 P.

DELIRIUM RED

Fruit version of the famous "Delirium Tremens", moderately cherry with hints of almond, currant and raspberry

著名的“白色恶魔”的水果版，中等樱桃，带有杏仁，醋栗和覆盆子的味道

8,5 330 **450**

DUCHESS DE BOURGOGNE

The first-ever Flemish ale with a unique wine flavour due to aging in the best Portuguese wine barrels for 18 months

有史以来第一款佛兰芒啤酒，由于葡萄酒最好的葡萄酒桶陈酿18个月，具有独特的葡萄酒风

6,2 330 **420**

PETRUS AGED RED

Unique ale with a precise balance of dubbel, aromatic cherry and coffee aftertaste

独特的啤酒，配以DUBBEL，芳香樱桃和咖啡余味之间的珠宝平衡

8,5 330 **420**

FLEMISH AND UNIQUE

% ML / 毫升 P.

RODENBACH GRAND CRU

A more mature version of the famous Rodenbach beer, harmonious and similar to wine due to its dryness. One of the most complex brand in the world

这是著名的RODENBACH啤酒的经验丰富的版本，由于其干燥，与葡萄酒和谐相似。它是世界上最困难的品种之一

6.0 330 **350**

RODENBACH ALEXANDER

Beer brewed to the 200th anniversary of Alexander Rodenbach. A blend of 2/3 aged for 2 years in a barrel ale and 1/3 of young ale with cherry. Its delicious, well-balanced flavour with subtle fruit and woody notes flowing into the aftertaste resembles a Burgundy wine, and the cherry makes this beer an ideal aperitif

啤酒酿成RODENBACH ALEXANDER诞辰200周年。

这是2/3岁桶装和1/3年轻啤酒的混合物，加入樱桃。其独特，均衡的口感，微妙的水果和木质元素，流入回味，类似勃艮第葡萄酒，樱桃使这款啤酒成为理想的开胃酒

5.0 330 **390**

FRUIT LAMBIC

% ML / 毫升 P.

LINDEMANS PECHERESSE

Light fruit lambic with secondary fermentation with peach juice

轻质水果LAMBIC与桃汁二次发酵

2.5 250 **430**

LINDEMANS FRAMBOISE

Unyeasted beer with natural raspberry, very aromatic and fresh

无酵啤酒与天然覆盆子，非常芳香和新鲜

2.5 250 **420**

LINDEMANS CASSIS

Dessert lambic with natural black currant

添加天然黑醋栗的LAMBIC甜点

4.0 250 **420**

ENGLAND

% ML / 毫升 P.

SAMUEL SMITH' S ORGANIC CHOCOLATE STOUT

The taste begins with a rather intense sweetness, flavored with a good portion of instant cocoa, and a certain amount of burnt hues and hop bitterness are revealed at the end

口感开始于相当强烈的甜味，用大量的速溶可可调味，最后显露出一定量的焦味和啤酒花苦味

5.0 355 **370**

ST.PETER' S HONEY PORTER

Honey porter with a strikingly strong honey character, making this brand one of the most expressive in the world

蜂蜜波特啤酒有惊人的强烈蜂蜜特征，这使得这个品种成为世界上最具表现力的品种之一

4.5 500 **430**

ST.PETER' S CREAM STOUT

A strong stout, with complexity achieved by two hops and five varieties of English malt. The beer flavour is dominated by notes of toffee, milk chocolate and dark bread crust, smoothly flowing into the taste.

Soft, coffee finish

强烈的司陶特啤酒，其复杂性由两种啤酒花和五种英国麦芽品种实现。啤酒的香气主要是太妃糖，牛奶巧克力和黑皮面包的味道，它们顺利地流入味道。柔软，咖啡的余味

6.5 500 **450**

OLD SPECKLED HEN

Ale with a deep amber colour and excellent fruit aroma, complemented by an exquisite combination of malt flavours

啤酒具有深琥珀色和优异的水果香气，并配以精致的麦芽风味组合

5.2 500 **350**

ENGLAND

% ML / 毫升 P.

FULLER' S LONDON PORTER

One of the best porters in the world, won a large number of prestigious awards. The bright notes of chocolate, coffee beans, dark fruit and caramel can be felt in the aroma and taste of the beer. This beer works well with steaks and grilled meat dishes

世界上最好的波特啤酒之一，赢得了许多著名的奖项。啤酒的香气和味道感受到巧克力，咖啡豆，深色水果和焦糖的鲜明气息。这款啤酒适合搭配牛排和烤肉

5.4 500 **390**

SCOTLAND

% ML / 毫升 P.

BREWDOG ELVIS JUICE

Brewed with rough juice and grapefruit peel, and a bright galaxy of hops with impressive tastes and aromas is used for hopping

加入酸果汁和葡萄柚皮烹制而成，带有令人印象深刻的口味和香气的明亮啤酒花用于跳跃

6.5 330 **350**

BREWDOG PUNK IPA

One of the flagship brands of the brewery, with a fantastic set of hops.

Not very strong, but with extremely saturated hop aroma and taste

啤酒厂的旗舰品种之一，其中包含一系列精彩的啤酒花。不同的强度，但极其饱和的啤酒花香气和味道

5.6 330 **390**

WILLIAMS GINGER ALE

The beer taste has a sweet, but not sugary fruit and malt tones, refreshing citric acidity, with a warm ginger finish

啤酒的味道很甜，但根本不是水果和麦芽的味道，清新的柠檬酸度和温暖的姜味回味结束

3.8 500 **420**

WILLIAMS JOKER IPA

Excellent balanced premium IPA. Pine and cedar tones, fruit notes, as well as orange and grapefruit peel, give a special savour to the beer, smoothly flowing into a dry aftertaste

优秀的平衡优质IPA。松树和雪松的色调，水果的味道，以及橙子和葡萄柚皮，顺利地流入干燥的余味，给啤酒特别的辛辣

5.0 500 **420**

GERMANY

% ML / 毫升 P.

MAISEL' S WEISSE ORIGINAL

Wheat unfiltered beer perfectly quenches thirst and leaves an unforgettable impression

小麦未经过滤的啤酒，完美解渴，留下难忘的印象

5.2 500 **350**

SCHNEIDER HOPFENWEISSE TAP 5

Wheat double bock with a harsh creamy taste, which combines the tones of sweet caramel malt, hops, and bright fruit and spicy notes

小麦DOPPELBOCK，带有酸味的奶油味，融合了甜焦糖麦芽，啤酒花和明亮的水果以及辛辣的香调

8.2 500 **380**

SCHNEIDER AVENTINUS EISBOCK

Double bock, prepared by freezing the classic «Aventinus», with flavour of ripe plums, prunes and dried fruit

通过冷冻经典的AVENTINUS准备的DOPPELBOCK，其上有成熟的李子，李子和干果的味道

12.5 330 **490**

GERMANY

% ML / 毫升 P.

SCHNEIDER MEIN AVENTINUS TAP 6

Unique wheat doppelbock – a world-class beer with a stunning balance and smooth taste. The aroma with notes of caramel, banana and plum. The beer is perfectly balanced, creamy, with hints of caramel, raisins and wheat malt. Soft, warming finish

独特的小麦DOPPELBOCK- 世界一流的啤酒，具有令人惊叹的平衡和口感。焦糖，香蕉和李子的香气。啤酒的味道完美平衡，奶油味，带有焦糖，葡萄干和小麦麦芽的味道。柔软，温暖的余味

8.2 500 **370**

WEIHENSTEPHANER PILSNER

Pilsner from the legendary Bavarian brewery with fruit and bread aroma, sweet and slightly bitter taste with a refreshing dry finish

比尔森啤酒来自传奇的巴伐利亚啤酒厂，带有水果和面包香气，带有苦味的甜味和清爽干爽的回味

5.1 500 **350**

BAYREUTHER HELL

Light, refreshing Bavarian hell with rich malt flavour and soft aftertaste

清淡的巴伐利亚啤酒花，带有浓郁的麦芽风味和柔和的回味

4.9 500 **350**

CZECH / 捷克

% ML / 毫升 P.

ZUBR GOLD

One of the most well-balanced and quaffing Czech lagers

其中一个最平衡和饮用捷克的啤酒

4.6 500 **250**

ZUBR DARK

Dark lager with hints of burnt malt, hop bitterness and a long caramel aftertaste

黑啤酒带有淡淡的麦芽味，啤酒花苦味和长焦糖余味

4.1 500 **250**

AMERICA / 美国

% ML / 毫升 P.

KONA BIG WAVE

Golden balanced Hawaiian ale with a mild refreshing temper and tropical fruit aroma

金色均衡的夏威夷啤酒，温和清爽的脾气，带有热带水果香气

4.9 355 **380**

GOOSE IPA

IPA with fruit aroma filled with dry hopping and a long aftertaste

Ipa带有水果香气，充满干燥的跳跃和悠长的余味

5.9 330 **370**

KONA HANAIEI ISLAND IPA

Brewed with passion fruit, oranges and guava. Refreshing aroma and taste, with a slight bitterness in the finish

用百香果，橙子和番石榴煮熟。香气和味道非常清爽，余味略带苦味

4.5 355 **380**

RUSSIA / 俄罗斯

% ML / 毫升 P.

JAWS APA

A well-hopped American-style pale ale with a bright aroma of mango, citrus and pine needles. IBU: 43

一种跳跃良好的美式淡啤酒，带有明亮的芒果、柑橘和松针香气。IBU:43

5.2 500 **290**

RUSSIA / 俄罗斯

% ML / 毫升 P.

JAWS ATOMIC LAUNDRY

A rave of colour of American hops reveals the aroma of a real highhop IPA. Prepare your receptors for real war. IBU: 101

美国啤酒花品种的缤纷色彩将向您展示真正的高跳IPA的香气。准备你的受体进行真正的“战争”。IBU:101

7.0 500 **370**

IVAN VICTORY ART BREW

The «Russian Imperial Stout» style was once popular in Tsarist Russia. «Ivan» from the Victory Art brewery is one of the best representatives of this style in the world. A very strong, powerful, rich beer for real brave souls

“俄罗斯帝国烈酒”风格曾在沙皇俄罗斯流行。来自啤酒厂 VICTORY ART 的“伊万” - 世界上这种风格的最佳代表之一。对于真正勇敢的灵魂来说，这是一种非常强大、有力、丰富的啤酒

12.5 330 **390**

BREW DIVISION WEISSGLUCK

Wheat beer in the Bavarian style. Dense rich taste is delicately emphasized by the aromas of wood, young walnut and peach

巴伐利亚风格的小麦啤酒。木材，年轻的核桃和桃子的香气精致地强调了浓郁的浓郁味道

4.5 500 **290**

BREW DIVISION DOUBLE HUGS

“American Pale Ale” in its stylistic origin, endured changes in the hop component. The multiaromatic effect is provided by the duo of hops: Eldorado and Galaxy with their direct spectrum from watermelon to tropical fruits and Pinot Gris

“AMERICAN PALE ALE”的风格起源，经历了跳跃组件的变化。多重效果由啤酒花二重奏提供：ELDORADO和GALAXY的直接光谱从西瓜到热带水果和灰皮诺

5.0 500 **360**

KONIX BOHEMIAN PILSNER

The beer is made in accordance with traditional Czech recipes. The recipe is based on Zatec hops - the key component for high quality pilsner. Hop bitterness prevails in taste, flowing into a long aftertaste

啤酒是按照捷克传统食谱酿造的。其配方的核心是萨兹香型酒花 - 高品质啤酒的主要条件。啤酒花的苦味盛行于味道中，流淌着悠长的余味

4.6 500 **270**

KONIX IPA OVERFALL

Overfall is brewed in the American IPA style. Four hops and five malts give the beer a rich taste and long finish

OVERFALL是以美国IPA的风格酿造的。四种啤酒花和五种麦芽使啤酒味道浓郁，回味悠长

6.5 500 **290**

CIDER / 苹果酒

% ML / 毫升 P.

MOOSE AND CEDAR

(ASK THE WAITER ABOUT TASTES) (关于口味问服务员)
Semi-dry hopped cider from the city of Barnaul with the addition of fruit juices

来自巴尔瑙尔市的半干苹果酒配果汁

5.3 500 **340**

ALSKA

(APPLE-PASSION FRUIT, STRAWBERRY-LIME, WILD BERRIES)
Cider from Sweden with extraordinary combinations of fruits and berries
来自瑞典的苹果酒，具有非凡的水果和浆果组合的味道

4.5 500 **410**

CIDER / 苹果酒

% ML / 毫升 P.

ST.ANTON APPLE SEMI-SWEET

Each batch of this sparkling apple drink gives unique flavour nuances due to the fresh apples. The drink is produced according to classic European technologies

由于使用了新作物的新鲜苹果，每批这种起泡苹果的饮料都具有独特的风味细微差别。这种饮料是根据欧洲经典技术生产的

5.0 500 **240**

ST.ANTON PEAR SEMI-SWEET

This natural drink is made in strict accordance with classical European technologies by natural fermentation of apple juice of direct extraction.

Adding fermented pear juice gives the drink a refined taste and aroma

这种天然饮料严格按照欧洲传统技术通过直接提取的苹果汁的自然发酵制成。添加发酵梨汁使饮料具有精致的味道和香气

5.0 500 **250**

ARAETA AMALUR

Quiet dry cider from the Basque Country, in which the aroma of ripe apples intertwines with a rich sweet taste with hints of vanilla, flowing into a noble dry finish with woody tones

来自巴斯克地区的安静干苹果酒，成熟苹果的香气与丰富的甜挞味道交织在一起，带有淡淡的香草味，在树的色调中呈现出高贵干爽的延续

6.0 750 **590**

FOURNIER ROSE

Fresh and fruity dry cider with a sweet-sour aroma and juicy taste of red apples, delicate tannins and a "crisp" aftertaste of sparkling wines.

The production technology consists in using only special red apples, without adding sugar or yeast, therefore this brand has every right to be called the French rose

清新果味的干苹果酒，带有甜酸香气和多汁的红苹果味，单宁细腻，回味悠长的起泡酒。生产技术仅包括使用特殊的红苹果，不添加糖或酵母，因此这种品种完全有权被称为法国桃红葡萄酒

3.0 330 **390**

FOURNIER ARTISANAL BRUT

Cider from the heart of France. Aroma with a predominance of juicy green apples, grapes and vanilla. The taste is well-balanced, with a slight sourness in finish

来自法国中心的苹果酒。香气多汁的青苹果，葡萄和香草。味道平衡，余味是略带酸味

4.5 330 **340**

NONALCOHOLIC BEER / 零度啤酒

% ML / 毫升 P.

RIEGELE HELL ALKOHOLFREI

Nonalcoholic light lager from the most renowned brewery in Germany.

The brand with, perhaps, the most complicated production technology.

The triumph of the malt taste of the luxurious German hell without a hint of alcohol

来自德国最具名称的啤酒厂的非酒精淡啤酒。可能是最难生产技术的种类。豪华的德国啤酒花的麦芽味道的胜利，没有一丝酒精

0 500 **360**

MAISEL'S WEISSE ALKOHOLFREI

Soft and rich taste of wheat beer and no alcohol, as well as the best representative of the style according to Word Beer Awards 2018

根据WORD BEER AWARDS 2018，小麦啤酒的柔软和浓郁的味道，而不是一滴酒精，以及最好的代表风格

0.4 500 **350**

WINE

酒

SPARKLING WINE

起泡沫的酒



125
ml / 毫升



750
ml / 毫升

ALFABETO DOLCE, CASA DEMONTE

Italy, semi-sweet
意大利, 半甜

250 1500

CAVA CASTELL LLORD, BODEGAS JAUME SERRA

Spain, dry
西班牙, 干

350 2100

LE GRAND NOIR BRUT RESERVE, LES CELLIERS JEAN D'ALIBERT

France, dry
法国, 干

2890



200
ml / 毫升



750
ml / 毫升

PROSECCO SPUMANTE BRUT, CASA DEFRA

Italy, dry
意大利, 干

720 2250

WHITE WINE

白葡萄酒



125
ml / 毫升



750
ml / 毫升

TINI BIANCO, CAVIRO

Italy, dry
意大利, 干

230 1380

PINOT GRIGIO ALMA ROMANA, CAVIRO

Italy, semi-dry
意大利, 半干

250 1500

VERDEJO VEGA DEL CAMPO, BODEGAS MILENIUM

Spain, dry
西班牙, 干

270 1620

SAUVIGNON BLANC, BRANCOTT ESTATE

New Zealand, dry
新西兰, 干

1950

TAKUN CHARDONNAY RESERVA, VINA CALITERRA

Chile, dry
智利, 干

1990

GEWURZTRAMINER, MONTEREY COUNTY, FETZER

California, USA, semi-sweet
加利福尼亚, 美国, 半甜

2170

WHITE WINE 白葡萄酒



URBAN RIESLING, NIK WEIS

Germany, semi-dry

德国，半干

2250

GAVI, CANTI

Italy, dry

意大利，干

2590

PETIT CHABLIS, DOMAINE HERVE AZO

Burgundy, France, dry

勃艮第，法国，干

4470

ROSE WINE 粉红色的酒



TINI ROSE, CAVIRO

Italy, semi-dry

意大利，半干

270 1620

ROSE D'ANJOU LA JAGLERIE, MARCEL MARTIN

France, semi-dry

法国，半干

1990

RED WINE 红葡萄酒



SANGIOVESE ALMA ROMANA, CAVIRO

Italy, semi-dry

意大利，半干

230 1380

DOS CAPRICHOS TINTO, BODEGAS VICTORIANAS

Spain, dry

西班牙，干

250 1500

STEAKWINE CABERNET SAUVIGNON, PENAFLOR

Argentina, semi-dry

阿根廷，半干

270 1620

CAMPO VIEJO TEMPRANILLO RIOJA

Spain, dry

西班牙，干

1850

CHIANTI, SERRISTORI

Italy, dry

意大利，干

1890

ANTHONY'S HILL MERLOT, FETZER

California, USA, semi-dry

加利福尼亚，美国，半干

2140

RED WINE 红葡萄酒



KINDZMARAULI, BESINI, KAKHETIA

Georgia, semi-sweet
格鲁吉亚, 半甜

2190

LA CAPRA PINOTAGE, FAIRVIEW

South Africa, dry
南非, 干

2530

CARMENERE TRIBUTO, VINA CALITERRA, COLCHAGUA VALLEY

Chile, dry
智利, 干

3450

BOURGOGNE PINOT NOIR LAFORET, JOSEPH DROUHIN

Burgundy, France, dry
勃艮第, 法国, 干

4590

STRONG DRINKS 烈性饮料

VODKA 伏特加



LADOGA

150

ALTAY

190

TSAR'S ORIGINAL

190

TSAR'S ORIGINAL GRAPEFRUIT

200

TSAR'S ORIGINAL CRANBERRY

200

TSAR'S GOLD

220

TSARSKOYE SELO

350

SWEDEN VODKA ABSOLUT 瑞典伏特加绝对



ABSOLUT

240

ABSOLUT KURANT

240

ABSOLUT MANDARIN

240

ABSOLUT PEAR

240

ABSOLUT CITRON

240

APERITIF 开胃酒



APEROL	260
CAMPARI BITTER	270
RICARD	290
CHINZANO BYANCO	170
CINZANO ROSE	170
CINZANO ROSSO	170
CINZANO EXTRA DRY	170

PORT WINE 波特酒



KOPKE FINE RUBY PORTO	390
KOPKE FINE TONY PORTO	390

ARMENIAN BRANDY ARARAT ARARAT亚美尼亚白兰地



ARARAT 5*	270
ARARAT ANI 6 YEARS	320
ARARAT AKHTAMAR 10 YEARS	430

COGNAC 干邑白兰地



MARTELL VS	390
MARTELL VSOP	490
MARTELL XO	1450
ROULLET VS GRANDE CHAMPAGNE	490
ROULLET VSOP GRANDE CHAMPAGNE	650
ROULLET XO ROYAL	1490
ΦABPO VS	470
FAVRAUD VSOP	570

ARMAGNAC



40
ml / 毫升

JANNEAU VSOP

590

BLENDED SCOTCH WHISKY

苏格兰勾兑的威士忌



40
ml / 毫升

BALLANTINE'S FINEST

270

BALLANTINE'S 12 YEARS OLD

450

BLACK BEAST

270

LOCH LOMOND RESERVE BLEND

320

SMOKIN' THE GENTLEMAN'S DRAM

470

HIGH COMMISSIONER

270

CHIVAS REGAL 12 YEARS

470

CHIVAS RIGAL EXTRA

570

CHIVAS REGAL 18 YEARS

750

SINGLE MALT SCOTCH WHISKY

单一麦芽苏格兰威士忌



40
ml / 毫升

AUCHENTOSHAN AMERICAN OAK

470

AUCHENTOSHAN 12 YEARS OLD

550

THE GLENLIVET FOUNDER'S RESERVE

490

THE GLENLIVET 12 YEARS OLD EXCELLENCE

550

THE GLENLIVET 15 YEARS OLD

750

MACALLAN TRIPLE CASK FINE OAK 12 YEARS OLD

690

MACALLAN DOUBLE CASK 12 YEARS OLD

690

MACALLAN TRIPLE CASK FINE OAK 15 YEARS OLD

850

MACALLAN TRIPLE CASK FINE OAK 18 YEARS OLD

1550

LAPHROAIG 10 YEARS OLD

690

HIGHLAND PARK 12 YEARS OLD

640

IRISH WHISKEY JAMESON



JAMESON

330

JAMESON CASKMATES

370

JAMESON SELECT RESERVE

430

BOURBON 波旁威士忌



MAKER'S MARK

490

JIM BEAM FAMILY



JIM BEAM

250

JIM BEAM HONEY

270

JIM BEAM RED STAG

270

JIM BEAM APPLE

290

JIM BEAM DOUBLE OAK

290

CALVADOS AND GRAPPA



PERE MAGLOIRE FINE VS

490

PERE MAGLOIRE VSOP

650

BIANCA BARBERO 3

390

OLMECA TEQUILA



OLMECA BLANCO

290

OLMECA GOLD

320

OLMECA ALTOS PLATA

370

OLMECA CHOCOLATE

270

GIN 杜松子酒



BEEFEATER DRY GIN

320

RUM 朗姆酒



HAVANA CLUB ANEJO BLANKO 3 YEARS OLD

250

HAVANA CLUB ANEJO ESPECIAL

290

HAVANA CLUB ANEJO BLANKO 7 YEARS OLD

460

BITTERS 露酒



BECHEROVKA ORIGINAL

270

BECHEROVKA LEMOND

270

JAGERMEISTER

290

FRUKO SCHULZ BITTER

270

FRUKO SCHULTZ ABSINTH

370

LIQUEURS 烈性的甜酒



BAILEYS

290

AMARO SIBONA

450

MALIBU

220

KAHLUA

390

LEMONCHELLO PETRONE

390

SAMBUCA EXTRA MONTELIANO

250

FRUKO SCHULZ
(BLUE CURACAO, CASSIS, COFFEE,
TRIPL-SEC, AMARETTO)

250

BRANDED TINCTURES



CRANBERRY / 蔓越莓的	190
LIMONCELLO	190
MINT APPLE / 薄荷苹果	190
HRENOVUHA / 俄罗斯辣根露酒	190
BLACK CURRANT / 黑加仑	190

COCKTAILS

鸡尾酒

TWISTS BY MANNEKEN PIS

WHITE MULE Vodka, Manneken Pis Weissbier, Lime Juice, Ginger, Sugar Syrup	350 290 ml / 毫升
COLADA BEER Manneken Pis Blanche, Spiced Havana Rum Especial, Lemon Juice, Pineapple Puree, Coconut Syrup	350 270 ml / 毫升
PINK RADLER Manneken Pis Lager, Grapefruit, Pink Grapefruit Syrup	350 260 ml / 毫升
CIDER SPRITZ Cider St. Anton, Orange, Orange Spritz Syrup	350 260 ml / 毫升

CLASSIC

经典

MANHATTAN Jim Beam Bourbon, Cinzano Rosso, Angostura Bitters	390 80 ml / 毫升
DAIQUIRI Havana Club Anejo Blanco Rum, Lime Juice, Cane Sugar	390 100 ml / 毫升
NEW YORK SAUER Jim Beam Bourbon, Kopke Fine Ruby Porto, Angostura Bitter, Lemon Juice, Egg White	390 100 ml / 毫升
NEGRONI Beefeater Gin, Cinzano Rosso Vermouth, Campari Bitter, Orange	390 90 ml / 毫升

CLASSIC

经典

COSMOPOLITAN

Vodka, triple-sec liqueur, cranberry puree, lime juice

390

150
ml / 毫升

OLD FASHION BROWNIE

Jim Beam Bourbon, Angostura Bitter, Brownie Syrup

390

80
ml / 毫升

POPULAR

流行的

MOJITO

Havana Club Anejo Blanco Rum, Lime Juice, Mint, Cane Sugar, Soda

390

265
ml / 毫升

APEROL SPRITZ

Dry Sparkling Wine, Aperol Liqueur, Orange, Soda

390

250
ml / 毫升

WHISKEY FIZZ

Ballantines Finest, lemon juice, mango puree, spicy mango syrup, pink grapefruit syrup, soda

390

230
ml / 毫升

GIN&TONIC

Beefeater Gin, Tonic, Lime

450

220
ml / 毫升

MINT JULEP

Aged Jim Beam Black Bourbon, Water, Mint

450

220
ml / 毫升

LONG ISLAND ICE TEA

Havana Club Anejo Blanco Rum, Beefeater Gin, Olmeca Blanco Tequila, Vodka, Triple-Sec Liqueur, Pepsi, Lemon Juice, Sugar Syrup

450

290
ml / 毫升

MAI TAI

Havana Club Anejo Blanco Rum, Aged Havana Club Anejo Especial Rum, Lime Juice, Almond Syrup, Mint

450

250
ml / 毫升

BERRY FIZZ

Absolut Citron Vodka, Dry Sparkling Wine, Blueberry Puree, Lemon Juice, Pink Grapefruit Syrup

450

240
ml / 毫升

ALCOHOL SHOTS

B-52

Baileys Liqueur, Coffee Liqueur, Triple-Sec Liqueur

350

45
ml / 毫升

RED DOG

Olmec Blanco Tequila, Sambuca, Tabasco

350

50
ml / 毫升

ALCOHOL SHOTS

BOYARSKY

Vodka, Grenadine Syrup, Tabasco

350

50
ml / 毫升

KENTUCKY

Jim Beam Bourbon, Grenadine Syrup, Lemon Juice

350

50
ml / 毫升

JAGER

Jagermeister, Absinthe, Triple-Sec Liqueur

350

50
ml / 毫升

SHOTS SETS

酒杯套



4 x 40 ml / 毫升

SET 1 / №1 套餐

Havana Club Anejo Blanco Rum, Mango Puree, Orange
Spritz Syrup, Lemon Juice

Havana Club Anejo Blanco, 芒果酱, 橙子酱, 柠檬汁

790

SET 2 / №2 套餐

Aged Havana Club Anejo Especial Rum, Pineapple Puree,
Spicy Mango Syrup, Lemon Juice

陈年的 Havana Club Anejo Especial 朗姆酒, 菠萝酱, 辣
芒果糖浆, 柠檬汁

790

SET 3 / №3 套餐

Jim Beam Bourbon, Kopke Fine Ruby Porto, Blueberry Puree, Brownie
Syrup, Lemon Juice

Jim Beam Bourbon Kopke Fine Ruby Porto 蓝莓酱,
布朗尼糖浆, 柠檬汁

790

SET 4 / №4 套餐

Vodka, Sea Buckthorn Puree, Mango Puree, Ginger, Lemon Juice

伏特加, 沙棘果泥, 芒果果泥, 生姜, 柠檬汁

790

HOT ALCOHOL COCKTAILS

热酒精鸡尾酒

MULLED WINE / 香料红酒

Red Wine, Orange, Lemon, Apple, Honey, Spices

红酒, 橙, 柠檬, 苹果, 蜂蜜, 香料

350

330
ml / 毫升

SEA-BUCKTHORN PUNCH / 沙棘潘趣酒

Becherovka, Sea Buckthorn, Honey, Ginger Juice, Grapefruit, Rosemary, Cinnamon

捷克百年国酒 Becherovka, 沙棘, 蜂蜜, 姜汁, 葡萄柚,
迷迭香, 肉桂

390

330
ml / 毫升

RUM-CACAO / 朗姆酒可可

Aged Havana Especial Rum, Cocoa, Milk, Cream, Spicy Mango Syrup, Brownie

陈年Havana Especial朗姆酒, 可可, 牛奶, 奶油, 芒果糖浆, 布朗尼

420

335
ml / 毫升

SOFT DRINKS

非酒精饮料

HOMEMADE DRINKS

常家饮料

PINEAPPLE AND BASIL LEMONADE

菠萝罗勒柠檬水

290

300
ml / 毫升

BILBERRY AND THYME LEMONADE

蓝莓百里香柠檬水

290

250
ml / 毫升

LIGHT MOJITO LEMONADE

柠檬水莫吉托

290

230
ml / 毫升

CRANBERRY DRINK

蔓越橘果汁水

100

200
ml / 毫升

RASPBERRY DRINK

马林果汁水

100

200
ml / 毫升

MILKSHAKES

奶昔

BILBERRY BROWNIE

蓝莓布朗尼

290

300
ml / 毫升

BANANA SPLIT

香蕉船

290

300
ml / 毫升

MANGO PRALINE

芒果果仁糖

290

300
ml / 毫升

MINERAL WATER

AQUA MINERALE SPARKLING / STILL

150

260
ml / 毫升

AQUA RUSSA SPARKLING / STILL

260

1000
ml / 毫升

EVIAN



290

330
ml / 毫升

BADOIT

290

330
ml / 毫升

SOFT DRINKS 非酒精饮料



250
ml / 毫升

PEPSI 百事可乐		170
PEPSI LIGHT 轻百事可乐		170
7UP 七喜		170
MIRINDA 美年达		170
EVERWESS TONIC 汤力水 埃韦列韦四		170
ADRENALINE RUSH 阿德尔纳利涅 拉什		240

JUICES 果汁



200
ml / 毫升

APPLE / 苹果	120
ORANGE / 橙子	120
GRAPEFRUIT / 西柚	120
TOMATO / 番茄	120
CHERRY / 樱桃	120
PEACH / 桃子	120
PINEAPPLE / 萝卜	120

FRESH JUICES 鲜打果汁



200
ml / 毫升

ORANGE / 橙子	220
GRAPEFRUIT / 西柚	220
CARROT / 胡萝卜	220
APPLE / 苹果	220
CELERY / 芹菜	220

TEA

茶



BLACK CLASSIC 黑色经典	290
BLACK WITH BERGAMOTH 黑色与香柠檬	290
FRUIT TEA 水果早餐	290
GREEN CLASSIC 绿色经典	290
GREEN WITH JASMINE 绿色与茉莉花	290

TEA ADDITIVES

茶的添加

FRESH MINT, THYME, LEMON, GINGER, HONEY 新鲜薄荷，百里香，柠檬，姜，蜂蜜	30
--	-----------

COFFEE

咖啡

ESPRESSO 浓缩咖啡	130
AMERICANO 美式咖啡	130
CAPPUCCINO 卡布奇诺咖啡	150
CAPPUCCINO BROWNIE 黑色卡布奇诺	190
LATTE 拿铁咖啡	170
LATTE PRALINE-ALMOND 杏仁果仁糖的拿铁	250
LAVANDA LATTE 薰衣草的拿铁	250
HONEY RAF WITH SPICES 有香料的蜂蜜咖啡	270